
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell: 

Under förra mandatperioden påbörjades arbetet med en miljöstrategi där representanter från 
samtliga partier i kommunfullmäktige ingick.  Arbetet verkar inte vara aktuellt längre eftersom vi i 
den röd gröna oppositionen inte har fått inbjudan till någon grupp. 

Min fråga är således: Hur går planeringen med miljöstrategin? 

Emma Isfeldt (S) 


